
Zápisnica z Výboru mestskej časti SEVER konanej 
dňa 22. novembra 2010 na MsÚ v Trenčíne 

 
Prítomní poslanci:  
Ján Babič,  Marta Blahová, Janka Fabová, Vladimír Gavenda,  
 
Neprítomní poslanci:  
Ľubomír Dobiaš, Juraj Holúbek, Ing. Róbert Lifka, RNDr. Jozef Mertan 
 
Prítomní: 
Ing. Lenka Kontrová, garant VMČ Sever 
Dagmar Porubanová, útvar kultúry a cestovného ruchu 
Mgr. Petr Vojtěch, Mestská polícia 
 
Na úvod p. Ján Babič, predseda VMČ Sever, privítal všetkých prítomných a otvoril 
zasadnutie výboru. Zasadnutia sa zúčastnili 4 poslanci, VMČ Sever nebol 
uznášaniaschopný. 
 
Program VMČ Sever: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Požadavky poslancov 
3. Stretnutie s občanmi  

   
K bodu 2. – Požiadavky poslancov 
 
p. Babič 

− Obnovenie lavičiek na hrádzi na Sihoti III a IV UIS 
− Aká je situácia s osvetlením Armádnej ulice UŽPD 

p. Blahová: 
− Problémy s malou tržnicou na Sihoti, pekáreň zásobujú z dvora do ktorého nevedie cesta, 

vodiči chodili po chodníku, po osadení stĺpikov chodia po trávniku a je to celé rozjazdené 
a poničené MsP   

p. Gavenda 
− Umiestnenie protisnehových zábran na Štefánikovej – správca cesty SSC odpovedá, že 

zabezpečujú iba bežnú a zimnú údržbu a nakoľko chodníky sú v správe Mesta Trenčín, 
osadenie týchto zábran je vecou Mesta Trenčín (stanovisko SSC v prílohe).  UIS 

− Na otázku o úpravu okolie pomníka padlým 1.sv. vojny v Opatovej bolo odpovedané, že 
okolie bolo upravené a pokosené – nebolo to urobené UIS 

 
K bodu 3. – Požiadavky občanov 
 
Občania žiadajú: 

− Sihoť I – ul. Nábrežná – je ta neporiadok, smeti, jamy UIS 
− Ul. Nábrežná a Študentská sú jednosmerky, autá stoja po oboch stranách ulíc, parkujú tam 

aj študenti, ktorí stávajú aj  pred vjazdami do domov a obyvatelia majú znemožnený vjazd 
do domov UŽPD, MsP 
 

Zapísal: Ing. Lenka Kontrová, garant VMČ Sever, dňa 22.11.2010 
 
 
 
 
      
                 Ján Babič 
                            Predseda VMČ Sever 


